
CAANS-ACAEN – Notulen
Algemene Leden Vergadering (ALV) van CAANS-ACAEN, 'Montréal chapiter' op 11 juni 2022,

gehouden in de tuin van lid Nella Roosendaal, 5352 Coolbrooke, Montreal, QC

Quorum- De aanwezigheid van bestuursleden voor de vergadering voldeed en was als volgt:
Voorzitter - Robert Kok aanwezig
Vicevoorzitter - Martin van Kuilenburg aanwezig
Penningmeesteres - Hensy Fernandez-Rietveld aanwezig
Secretaris - Onno Kruller aanwezig
Communicatie/ CAANS-Nationaal - Peter Lowensteyn aanwezig
Algemene dienst - Pieter Sijpkes aanwezig
Zonder portefeuille - Margreet Annyas aanwezig

Er waren 20 leden inclusief bestuursleden aanwezig - onderaan deze notulen genoemd behalve de hierboven 
reeds vermelde bestuursleden hierna alleen aangeduid met de voornaam.

1. De vergadering werd omstreeks 16.15 uur door Robert geopend waarna hij de ALV agenda als volgt 
voorstelde: 1. agenda en aanvaarding; 2. notulen van vorige ALV; 3. terugblik op het afgelopen seizoen; 
4. financieel verslag; 5. CAANS lidmaatschap; 6. Voorstel en verkiezing van het bestuur; 7. het voorlopig
aan te bieden programma voor het komende seizoen; 8. Eventuele vragen en antwoorden waarna 
sluiting van de ALV. Deze agenda werd door de aanwezigen zonder bijvoeging aangenomen.

2. Onno gaf een korte samenvatting van de notulen van de ALV van 2021 welke zonder wijzigingen 
algemeen werden aanvaard.

3. Robert merkte op dat behalve de verandering van de plaats van samenkomsten, waarvoor we 
gastvrouw Nella Roosendaal erkentelijk zijn, er betreffende het juist afgelopen seizoen weinig te 
rapporteren valt anders dan sprekers Peter, Wim Quartel en Pieter te prijzen voor hun bijdrage.

4. Hensy melde dat ondanks het uitblijven van verwachte inkomsten vanwege Covid en gezien de 
daardoor geringe uitgaven, de kas balans voor CAANS-Montreal zich verbeterde van $655,50 naar 
$1235, en dat door het doen vervallen van de gesponsorde Cleveringa lezing en veelal uitblijven van het
Bruine Café de daarvan respectieve kas balansen nominaal ongewijzigd positief bleven. De financiële 
jaarverslagen waren op een 'spreadsheet' ter inzage in beschikking en werden op voorstel van Robert 
algemeen aangenomen.

5. In verband met de eerdere Covid-19 beperkingen tijdens het vorig seizoen waardoor een aantal 
bijeenkomsten helaas afgelast werden, verduidelijkte Robert dat het lidmaatschap toen door leden 
betaald ook voor het komende seizoen zal gelden. Het lidmaatschapstarief blijft ongewijzigd en kan 
zoals aangegeven in de CAANS-Montreal webpagina hernieuwd worden of tijdens de samenkomst in 
september betaald worden. Robert merkte verder op dat in het nieuwe seizoen CAANS Nationaal 
lidmaatschap voor uitvoerende bestuursfuncties weer zoals betaamd betaald zal worden daar het 
momenteel bleek dat door de Covid omstandigheden slecht twee bestuursleden - hijzelf en Peter - dit 
voor het afgelopen seizoen op eigen kosten hadden voldaan.

6. Hensy gaf te kennen dat zij haar functie als 'penningmeesteres' zal neerleggen om als 'gewoon lid' 
verder te gaan. Robert vroeg of iemand onder de aanwezigen deze taak op zich zou willen nemen of 
iemand zou kunnen voorstellen. Hij vervolgde met de geruststelling 'maar denk er even over na, want ik 
wil eerst lid Elizabeth Jong voorstellen die aangeboden heeft om de taak van nu oud-lid Nelleke 
Nieuwenhuizen voor ledenzaken over te nemen. Hierop vroeg hij 'Onno hoe heette dit ook alweer', nadat
deze antwoordde voegde Robert er aan toe 'de functie van 'registrator'. De andere aanwezige 
bestuursleden stelde zich opnieuw beschikbaar om hun functie in het komende seizoen te blijven 
vervullen. Kort hierop bood lid Nancy Atkins aan om de functie van Penningmeesteres op zich te nemen.
Het huidige bestuur behalve Hensy maar met toevoeging van Elisabeth en Nancy werd hierna zonder 
verdere overwegingen unaniem herkozen respectievelijk verkozen en bevestigd. Nancy en Hensy 
kwamen overeen om de overdracht van onder meer de financiële boekhouding en CAANS bankrekening
onderling te regelen.

7. Robert voerde voor het komende 2022-2023 CAANS jaar het volgende programma aan:
- donderdag, 15 september 2022: samenkomst met opluistering van waarschijnlijk een korte video
- donderdag, 20 oktober 2022: lid Yehudi Lindeman - Jiddische woorden en gezegden in het Nederlands
- donderdag, 17 november 2022: lid Peter Tijssen - Virussen zijn noodzakelijke vrienden
- zondag, 11 december 2022: Tussen Sinterklaas en Kerst, een feestelijke bijeenkomst
- donderdag, 19 januari 2023: een nog aan te kondigen thema
- donderdag, 16 februari 2023: een nog aan te kondigen thema
- een zondag in maart 2023: poëzie middag bij lid Mieke Verboven
- donderdag, 16 maart 2023: een nog aan te kondigen thema
- donderdag, 20 april 2023: een nog aan te kondigen thema
- donderdag, 18 mei 2023: een nog aan te kondigen thema
- zaterdag, 10 juni 2023: Algemene Ledenvergadering (ALV) en BBQ
Verder merkte hij op dat waarschijnlijk door gebrek aan financiële steun nog de Cleveringa lezing of die 



van de Nederlandse Taal Unie dit seizoen zullen plaatsvinden, maar dat de genoemde november 
voordracht een voorbereiding zal zijn voor de Cleveringa lezing van Peter Tijssen die heeft aanvaard om
deze dit jaar in Calgary te presenteren. Er werd nog niet van CAANS Ottawa vernomen of er sprekers 
voor het nieuwe seizoen uitgewisseld kunnen worden, waarop Onno verder inging dat hij hierover weer 
met het CAANS Ottawa bestuur in contact zal treden en met Ottawa radio persoonlijkheid Leo Heistek of
hij nog beschikbaar is om de door Covid uitgestelde voordracht over de Nederlandse kleinkunst te 
komen geven. Robert vroeg de leden te overwegen om een voordracht te geven of onder hun 
kennissenkring voorstellen en aanbiedingen van lezingen los te krijgen en hem daarvan kennis te 
geven. Lid Hensy bood aan om een lezing te geven over de rol van 'wol en knoflook' in de samenleving. 
Lid Willie Kamstra gaf aan om ook een lezing te geven, liefst volgend jaar over een nog uit te werken 
voor de gemeenschap belangrijk onderwerp. Lid Mieke Verboven sprak op om te zeggen dat zij de 
poëzie middag met een nog te kiezen thema, het liefst op zondag 5 maart zou willen houden. Lid Nella 
Roosendaal gaf aan dat de Algemene Leden Vergadering en BBQ volgend jaar weer bij haar plaats kan 
vinden. Het voorgestelde programma werd hierna zonder verdere bemerkingen algemeen aangenomen.
Robert legde daarna nog nadruk op de noodzaak dat eenieder die een CAANS gesponsorde 
bijeenkomst bij wil wonen geacht wordt twee Covid vaccinaties te hebben gehad en zich te houden aan 
de door de overheid opgelegde Covid beperkingen.

8. De rondvraag leverde geen verdere discussies op waarna met dank aan Nella Roosendaal voor haar 
gastvrijheid en de vele heerlijke hapjes, gesterkt door applaus van de aanwezigen, de vergadering op 
voorstel van Robert omstreeks 17.05 uur beëindigd werd waarna hij de aanwezigen uitnodigde voor de 
BBQ.

Behalve de hierboven vermelde bestuursleden waren de hieronder genoemden aanwezig -
Leden: Adrienne Doedel, Celestine Segers, Gemma Mattheij, Gerda van Steekelenburg, Helly Harel, Jim van 
den Elshout, José Cambell, Johanna Labrèche, Mieke Verboven, Nancy Atkins, Nella Roosendaal, Willie 
Kamstra (o.b.a. Lubbers), Wim Quartel.
Genodigde: Joaquin Fernandez (alleen tijdens de BBQ)


